
Rogoźno, dnia 26 sierpnia 2024 r. 

P R OT O K ÓŁ  nr  3/ 202 4  

z posiedzenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Miejskiej w Rogoźnie 

odbytego 26 sierpnia 2024 r. o godzinie 16:00 w UM 

Dnia 26 sierpnia 2024 r. o godzinie 16:00 w Sali UM w Rogoźnie rozpoczęło się posiedzenie Komisji 

Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Miejskiej w Rogoźnie (dalej „Komisja” lub „KGFiR”). 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji p. Bartosz Perlicjan, który przywitał zebranych 

radnych i gości, oraz stwierdził quorum, tj. stwierdził, że na 10 członków Komisji obecnych jest 9 

radnych (nieobecny – usprawiedliwiony – Adam Nadolny). 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Proponowany porządek obrad KGFiR: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z KGFiR. 
4. Informacja o działalności świetlic wiejskich w Gminie Rogoźno za 2023 rok. 
5. Omówienie projektów uchwał i materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
6. Wolne głosy, wnioski, sprawy bieżące. 
7. Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Zaproponowany porządek obrad przez Przewodniczącego komisji został przyjęty bez zmian. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu. 

Protokół z ostatniego posiedzenia komisji został przyjęty 5 glosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi 

się”. 

 

Ad. 4. Informacja o działalności świetlic wiejskich w Gminie Rogoźno za 2023 rok. 
Radni zapoznali się z wcześniej otrzymanymi materiałami, do których zadali pytania. 
Pan radny Szymon Witt zapytał, czy wszystkie świetlice mają równa kwotę wynajmu, czy są jakieś 
inne kwoty? 
Pani skarbnik poinformowała, że stawki są zróżnicowane w zależności od wielkości Sali, mówi o tym 
zarządzenie burmistrza z 19 kwietnia 2023 roku. Radny dopytał, która świetlica jest najdroższa? 
Pani Kornobis poinformowała, że są to świetlice w Gościejewie, Owczychgłowach i Studzieńcu. 
Pani skarbnik dodała, że zestawienie obejmuje nie tylko koszty wynajmującego świetlice na 
określoną imprezę, ale tez koszty całościowe za dany miesiąc. Wynika to z tego, że niektóre świetlice 
mają większy potencjał wynajmów. Pan radny Nikodem zauważył, że kwoty podane w zestawieniu 
są dochodami na czysto, ponieważ koszty prądu, wody i ścieków, gazu i innych są pokrywane przez 
osoby wynajmujące, a koszty poza wynajmem są zadaniem własnym gminy i nie powinny być 
porównywane do tych wynajmów. 
Pan radny Janus wskazał, że świetlica w Gościejewie generuje wysokie koszty względem wynajmów 
prywatnych, ponieważ z Sali korzysta wiele osób np. stowarzyszeń, strażaków itp., ponadto do 
licznika przyłączone są cztery lampy, które znajdują się wokół świetlicy. Pan Nikodem wskazał, że w 



ciągu roku są różnego rodzaju imprezy jak np. dożynki, które generują koszty i są wrzucane do 
sołectwa, a tak naprawdę są kosztami gminy. 
Pan radny Henryk Janus określił, że w statucie jest zapis, że wypracowane w ciągu roku środki 
finansowe przez sołectwo powinny być do końca roku przekazane na sołectwo, jest to błąd 
ponieważ w grudniu sa jeszcze wynajmy i nie ma możliwości, aby sołectwo te środki wydało. 
Powinien funkcjonować inny zapis np. w przyszłorocznym budżecie za ubiegły rok. 
Na tym punkt zakończono. 
 
Ad. 5. Omówienie projektów uchwał i materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
 

a) wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie, 

Pan radny Marcin Bukowski wskazał, że projekt uchwały wywołał dlatego, że oszczędności z diet 

będzie można przekazać na inne cele. 

b) rozpatrzenia skargi,  

W dniu 25 lipca 2024 roku do Biura Rady wpłynęła skarga przekazana pismem Burmistrza Rogoźna  

nr Orw.1510.2.2024 na działalność p.o. Dyrektora Rogozińskiego Centrum Kultury złożona przez 

pana T.W.  

w sprawie nieprawidłowości przy przeprowadzeniu naboru na stanowisko Animatora Kultury w RCK 

w Rogoźnie. Skarżący zwrócił się do Burmistrza o wyciągnięcie konsekwencji służbowych w stosunku 

do pełniącej obowiązki Dyrektora Rogozińskiego Centrum Kultury Pani Marty Sygneckiej ze względu 

na niedopełnienie przez nią obowiązków z uwagi na, w ocenie skarżącego, nieprawidłowo 

przeprowadzony nabór. Skarżący zwraca uwagę w swojej skardze na brak bezstronności w doborze 

osób do Komisji Konkursowej, zastrzeżenia  

w przebiegu rozmowy kwalifikacyjnej oraz poruszoną uwagę dotyczącą realizacji przez niego 

obowiązków służbowych kiedy był pracownikiem RCK. RCK w Rogoźnie jest gminną jednostką 

organizacyjną gminy i zgodnie z art. 229 pkt 3 oraz art. 237 § 1 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. 

Kodeks postępowania administracyjnego (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 572), zwanym dalej KPA, skargę na 

działalność kierownika gminnej jednostki organizacyjnej gminy rozpatruje Rada Gminy, bez zbędnej 

zwłoki, nie później jednak niż w ciągu miesiąca od daty wpływu do właściwego organu. Skarżący 

został o tym poinformowany. W dniu 6 sierpnia 2024 roku KSWiP pochyliła się nad rozpatrzeniem 

przedmiotowej skargi. Podczas posiedzenia Komisji wyjaśnienia złożyła p.o. Dyrektora RCK Pani 

Marta Sygnecka, która podniosła następujące okoliczności:  

1) brak konieczności naboru na wolne stanowisko pracy – nabór przeprowadzony był 

właśnie po to, aby uniknąć zarzutów o zatrudnianie osób „po znajomości” i umożliwić 

wszystkim chętnym ubieganie się  

o pracę na stanowisku animatora kultury, 

2) w skład komisji zostały powołane osoby, które pełnią funkcje kierownicze w RCK w 

Rogoźnie,  

tj. Kierownik Muzeum oraz Kierownik Biblioteki i bez znaczenia pozostają w tym 

momencie relacje rodzinne czy osobiste pomiędzy tymi osobami, 

3) pomimo braku takiego obowiązku, Pani Dyrektor zgodziła się, aby skarżący przystąpił do 

rozmowy kwalifikacyjnej za pośrednictwem komunikatora Messenger, z uwagi na 

przebywanie poza granicami kraju, aby również i jemu umożliwić pełny udział w naborze, 



4) skarżący w trakcie wykonywania zadań, o których wykonanie poprosiła komisja, w dużej 

mierze nie wykonał zleconych zadań, 

5) sytuacja z zarzutami odnośnie sprzedawania biletów została wywołana przez samego 

skarżącego, który w sposób odbiegający od rzeczywistości przedstawiał swoje osiągnięcia 

w tym zakresie. Niemniej jednak, przedmiotowa kwestia w żaden sposób nie wpłynęła na 

wynik naboru, albowiem pozostali kandydaci lepiej poradzili sobie ze zleconymi 

zadaniami.  

Pan radny Jarosław Łatka zapytał, czy Skarżący złożył aplikację? 

Pani Sekretarz poinformowała, że było 8 ofert, skarżący został dopuszczony do konkursu. 

Pan Łatka zapytał, co było powodem, że pan T.W. nie pojawił się na konkursie? 

Pani Blanka Gaździak poinformowała, że Skarżący przebywał za granicą i poprosił o dostęp do 

Messengera, na co pani dyrektor RCK wyraziła zgodę. Skarga dotyczyła, składu komisji, jak i 

wykonania zadań, które nie były wykazane w naborze. Pan radny Krzysztof Ostrowski dodał, że 

Skarżący nie spełniał wymogów naboru, ponieważ nie posiadał prawo jazdy. 

 

c) rozpatrzenia petycji,  

Zgodnie z art. 9 ust. 2 ustawy o petycjach, petycja złożona do organu stanowiącego jednostki 

samorządu terytorialnego jest rozpatrywana przez ten organ. Jednocześnie, zgodnie z art. 18b 

ustawy  

o samorządzie gminnym, Rada Miejska rozpatruje skargi na działania Burmistrza i gminnych 

jednostek organizacyjnych oraz wnioski i petycje składane przez obywateli. W tym celu powołuje 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. W dniu 12 czerwca 2024 r. wpłynęła do Rady Miejskiej w 

Rogoźnie petycja pana R.Sz, w sprawie „nagrywania i udostępniania na stronie internetowej 

facebook nagrań dźwiękowych wszystkich posiedzeń  komisji Rady Miejskiej w Rogoźnie.” Pismo 

zostało skierowane do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (dalej zamiennie: Komisja).  

W toku prowadzonych prac wyjaśniających Komisja zapoznała się z informacjami przekazanymi 

przez wnioskodawcę, a także omówiła szereg zagadnień związanych z nagrywaniem i 

udostępnianiem przebiegu posiedzeń komisji, takich jak brak istniejących obowiązków ustawowych, 

ochronę danych osobowych,  

a także niezbędne do poniesienia koszty w sytuacji trudnej kondycji finansowej samorządów. Dla 

uszczegółowienia rozpatrywanej kwestii wskazać należy, że nagrywanie przebiegu posiedzeń 

powinno odbywać się z zapewnieniem wysokiej jakości nagrań, co wiąże się z koniecznością zakupu 

profesjonalnego sprzętu.  Nagrania powinny być również opatrzone napisami (zgodnie z ustawą z 

dnia 4 kwietnia 2019 r. o dostępności cyfrowej stron internetowych i aplikacji mobilnych, t.j. Dz.U. z 

2023 r. poz. 1440), co wymagałoby dodatkowych przedsięwzięć organizacyjnych i poniesienia 

kosztów.  Wskazać przy tym należy, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 609 z późn. zm.): Obrady rady gminy są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób 

zwyczajowo przyjęty. Tym obowiązkiem nie zostały objęte obrady komisji rad gmin, co jasno 

wskazuje na intencję ustawodawcy w przedmiotowym zakresie, dlatego w ocenie Komisji, petycja 

nie zasługuje na uwzględnienie.  



Pan radny Janus wskazał, że petycja dotyczy publikowania nagrań z wszystkich komisji nie tylko z 

KSWiP, ponadto nie ma ogólnego zakazu nagrywania i publikowania nagrań, a jeżeli nie ma zakazu 

to znaczy, że można komisje nagrywać i publikować, tak jest w niektórych gminach, że nagrania 

udostępniane są na youtubie. Pan radny Kinach odniósł się do KSWiP, że na tych posiedzeniach są 

poruszane sprawy osobiste, dane wrażliwe i trudno byłoby taką komisję transmitować, gdzie połowa 

rzeczy musiałaby zostać wycięta. Pan radny Ostrowski wypowiedział się w tym temacie i wskazał, że 

jako jedyny na KSWiP był przeciwny zdaniu radnego Kinacha, ponieważ członkowie nie powinni mieć 

nic do ukrycia, a powinni jawnie dyskutować na wszelkie sprawy dotyczące gminy. Społeczeństwo 

ma prawo wiedzieć co się dzieje w gminie. Pan radny Łatka wskazał, że nie neguje tej kwestii 

nagrywania i publikowania, jednak należy spojrzeć od strony kosztów, serwera, bo jeżeli miałoby to 

być przez e-sesję to sa dodatkowe koszty, do tego obróbka, magazynowanie itp. Pan Janus określił, 

że udostępnienie jest możliwe na youtubie bez dodatkowych kosztów i administrowania. Z tym 

zdaniem nie zgodził się pan Jarosław Łatka, ponieważ sam boryka się z firmą odnośnie 

administrowania danych osobowych. 

Przewodniczący Bartosz Perlicjan poprosił Burmistrza o rozeznanie sprawy kosztów i możliwości 

prawnej w publikowaniu nagrań komisji stałych. 

Na zakończenie pan radny Łatka zwrócił uwagę na to, że aby taką komisje nagrywać i publikować 

musi być do tego odpowiedni sprzęt. Informatyk nie jest w stanie co kilka dni rozkładać mikrofony i 

składać i kolejnego dnia znowu tą czynność powtarzać. 

Mimo wszystko radny Janus poprosił o rozeznanie tematu youtuby, czy można tam udostępnić 

nagrania. 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr: 33/4, 34/1, 34/2 i 34/4, położonych w Biniewie, 

gm. Rogoźno obrębie PRUŚCE, w trybie przetargowym, 

Rada Miejska w § 4 pkt 7 Uchwały Nr XXV/235/2016 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 27 kwietnia 

2016 r. w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami Gminy Rogoźno, zastrzega do swojej 

kompetencji sprawy dotyczące sprzedaży nieruchomości, której wartość szacunkowa określona przez 

rzeczoznawcę majątkowego przekracza kwotę wynoszącą 10 000,00zł. Przeznaczone do sprzedaży 

działki stanowią własność Gminy Rogoźno.  

Zawiadamiam, że działki nr: 33/4, 34/1, 34/2 i 34/4 objęte były miejscowym planem ogólnym 

zagospodarowania przestrzennego gminy Rogoźno uchwalonym Uchwałą Nr XII/61/90 Rady 

Narodowej Miasta i Gminy Rogoźno z dnia 24.04.1990 r., ogłoszoną w Dz. Urzęd. Woj. Pilskiego                

Nr 15, poz.164 z dnia 16.05.1990 r., który utracił moc 31 grudnia 2003 r. na mocy przepisów art.67 

ust.1 ustawy z dnia 7 lipca 1994 r. o zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 1999 r., poz.139 

ze zm.).  Ww. działki  znajdują się w liniach rozgraniczających teren inwestycji - decyzją o warunkach 

zabudowy nr GPiM.6730.88.2013.BR z dn. 25.07.2013 r. w sprawie ustalenia warunków zabudowy 

dla budowy czterech budynków mieszkalnych jednorodzinnych wolno stojących, budowy czterech 

zbiorników bezodpływowych na nieczystości ciekłe lub przydomowych oczyszczalni ścieków, budowy 

czterech zjazdów indywidualnych z drogi gminnej, budowy drogi wewnętrznej na terenie działki o nr 

ewid.34 (nr ewid. działki przed podziałem, w wyniku którego powstały działki nr: 34/1, 34/2 i 34/4) oraz 



części działki o nr ewid.33/2 (nr ewid. działki przed podziałem, w wyniku którego powstała między 

innymi działka nr 33/4), Biniewo, gmina Rogoźno. Działki będące przedmiotem niniejszej uchwały 

położone są w granicach obszaru chronionego krajobrazu „Dolina Wełny i Rynna Gołaniecko-

Wągrowiecka”.  

e) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Rogoźno 2030, 

 "Strategia Rozwoju Gminy Rogoźno 2030" jest istotnym dokumentem określającym plany 

rozwoju lokalnego i kluczowe kierunki rozwoju gminy. Strategia wskazuje wizję, cele strategiczne  

i operacyjne oraz kierunki działań wyznaczone do realizacji w okresie jej obowiązywania. Dokument 

zawiera syntetyczną diagnozę Gminy w zakresie sytuacji społeczno-ekonomicznej oraz analizę 

strategiczną sił i słabości. Jest jednym z podstawowych instrumentów zarządzania i stanowi 

podstawę do prowadzenia przez władze samorządowe długookresowej polityki rozwoju gminy. 

Strategia przewiduje wzrost atrakcyjności gminy dla mieszkańców oraz dla przyjezdnych 

korzystających z dostępnych w gminie usług. W oparciu o część diagnostyczną wyznaczone zostały 

cele dalszego rozwoju społeczno-gospodarczego. Konieczność opracowania nowego dokumentu 

podyktowana jest dynamicznymi zmianami zachodzącymi w polityce społeczno-gospodarczo-

przestrzennej gminy. Przyjęcie strategii poprzedzone zostało konsultacjami społecznymi, które 

zostały przeprowadzone od 28 września 2023 r. do 2 listopada 2023 r. Informacja o konsultacjach, 

terminie i sposobie przekazywania uwag do projektu Strategii Gminy Rogoźno 2030 była dostępna 

na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Miejskim w Rogoźnie, na stronie internetowej Gminy Rogoźno i w 

mediach społecznościowych, czy w biuletynie informacji publicznej - bip.rogozno.pl. W dniach 

09.10.2023 r. i 23.10.2023 r. odbyły się dyżury konsultacyjne w tut. Urzędzie. W ramach 

przeprowadzonych konsultacji społecznych w terminie ich trwania wpłynął jeden formularz z 

uwagami, który został uwzględniony przy opracowaniu Strategii Rozwoju Gminy Rogoźno 2030. 

Projekt dokumentu został przedłożony Zarządowi Województwa Wielkopolskiego w celu  

wydania opinii dotyczącej sposobu uwzględnienia ustaleń i rekomendacji w zakresie kształtowania  

i prowadzenia polityki przestrzennej w województwie, określonych w Strategii Rozwoju 

Województwa Wielkopolskiego. Uchwałą Nr 7544/2023 z dnia 30.11.2023 r. Zarząd Województwa 

Wielkopolskiego wydał pozytywną opinię dla projektu Strategii Rozwoju Gminy Rogoźno 2030. 

Projekt strategii przedłożono również Dyrektorowi Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska i 

Wielkopolskiemu Państwowemu Wojewódzkiemu Inspektorowi Sanitarnemu celem uzyskania opinii 

o odstąpieniu lub konieczności sporządzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko. 

Zapisy w dokumencie strategicznym zostały ujęte w sposób zapewniający optymalne spektrum 

możliwości pozyskiwania środków zewnętrznych dla realizacji zawartych w strategii celów. Strategia 

jest spójna z wytycznymi unijnymi oraz koresponduje z dokumentami planistycznymi różnych 

szczebli, w tym m.in. Strategią Rozwoju Województwa Wielkopolskiego do 2030.  

f) zmian w budżecie Gminy Rogoźno,  

DOCHODY  
 

1. W dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo zwiększa się dochody o kwotę                       
157.000,00 zł 

Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 
 01095 – Pozostała działalność w paragrafie:  



 0750 -  zwiększono  o kwotę (+) 24.000,00 zł (dostosowanie planu do 
wykonanych dochodów  z tytułu dzierżawy obwodów łowieckich) 

 6300 – zwiększono  o kwotę (+)  133.000,00 zł (wpływ środków zgodnie z 
zawartą umową o udzielenie pomocy finansowej nr DR 95/2024 i DR 100/2024w 
ramach Wielkopolskiej Odnowi Wsi dla sołectwa Kaziopole i Gościejewo 

2. W dziale 600 – Transport i łączność zwiększa się dochody o kwotę                           
88.029,84 zł 

Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 
 60001 –Krajowe pasażerskie przewozy kolejowe w paragrafie:  

 2910 -  zwiększono  o kwotę (+) 42.266,46 zł (tytułem zwrotu środków na wydatki 
nie poniesione – Poznańska Kolej Metropolitarna) 

 60016 –Drogi publiczne gminne w paragrafie:  

 0580 -  zwiększono  o kwotę (+) 45.763,38 zł (tytułem kary umownej za 
niedotrzymanie terminu realizacji zadania "Opracowanie dokumentacji 
projektowej na zadania majątkowe realizowane na terenie gminy”) 

3. W dziale 750 – Administracja publiczna zwiększa się dochody o kwotę                         
158,15 zł 

Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 
 75095 –Pozostała działalność w paragrafie:  

 2100 -  zwiększono  o kwotę (+) 158,15 zł (wpływ środków na zdjęcia i pesele dla 
obywateli Ukrainy) 

4. W dziale 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i innych jednostek 
nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem   
     zwiększa się dochody o kwotę                              
30.000,00 zł 

Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 
 75618 – wpływy z innych opłat stanowiących dochody jednostek samorządu 

terytorialnego na podstawie ustaw w paragrafie:  

 0490 -  zwiększono  o kwotę (+) 30.000,00 zł (dostosowanie planu do 
wykonanych dochodów  z tytułu wpływów z opłaty planistycznej.) 

5. W dziale 758 – Różne rozliczenia zwiększa się dochody o kwotę                          
156.401,00 zł 

Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 
 75814 Różne rozliczenia finansowe w paragrafie:  

 2100 -  zwiększono  o kwotę (+) 156.401,00 zł (kwota 36.260,00 zakwaterowanie 
dla obywateli Ukrainy na OSiR Rogoźno oraz kwota 120.141,00 tytułem 
dodatkowe zadania oświatowe dla obywateli Ukrainy) 

6. W dziale 801 – Oświata i wychowanie zwiększa się dochody o kwotę                13.982,49 zł 
Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 
 80101 Szkoły Podstawowe w paragrafie:  

 0950 -  zwiększono  o kwotę (+) 13.982,49 zł ( uzyskane odszkodowanie od 
ubezpieczyciela – w związku z powstałą szkodą na budynku Szkoły Podstawowej 
w Gościejewie – uszkodzenie dachu) 

7. W dziale 852 – Pomoc społeczna zwiększa się dochody o kwotę                     419.758,30 zł 
Zmiana została wprowadzona w rozdziałach: 
 85203 Ośrodki wsparcia w paragrafie:  

 2010 -  zwiększono  o kwotę (+) 50.297,40 zł ( na podstawie decyzji Wojewody  
FB-I.3111.271.2024.7 – 1.875,00 zł oraz FB-I.3111.273.2024.6 – 48.422,40 zł) 

 85228 Usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze w paragrafie:  

 2010 -  zwiększono  o kwotę (+) 280.000,00 zł ( na podstawie decyzji Wojewody  
FB-I.3111.230.2024.7 został zwiększony plan dotacji z przeznaczeniem na 
organizowanie i świadczenie specjalistycznych usług opiekuńczych) 

 85295 Pozostała działalność w paragrafie:  

 2100 -  zwiększono  o kwotę (+) 87.696,00 zł ( zakwaterowanie Fundusz Pomocy 
Obywatelom Ukrainy) 

 2180 -  zwiększono  o kwotę (+) 1.764,90 zł ( środki z  Fundusz Przeciwdziałania 
COVID-19 refundacja VAT gaz) 

8. W dziale 855 – Rodzina zwiększa się dochody o kwotę                   22.638,37 zł 
Zmiana została wprowadzona w rozdziałach: 



 85513 Składka na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające niektóre 
świadczenia rodzinne oraz za osoby pobierające zasiłki dla opiekunów w paragrafie:  

 2010 -  zwiększono  o kwotę (+) 5.000,00 zł ( na podstawie decyzji Wojewody  
FB-I.3111.250.2024.2 środki z rezerwy celowej zaplanowanej na opłacenie 
składki na ubezpieczenie zdrowotne) 

 85516 System opieki nad dziećmi do lat 3 w paragrafie:  

 0950 -  zwiększono  o kwotę (+) 1.100,53 zł (uzyskane odszkodowanie od 
ubezpieczyciela – w związku z powstałą szkodą na budynku Gminnego Żłobka 
Zielona Kraina ) 

 85595 Pozostała działalność w paragrafie:  

 2100 – zwiększono  o kwotę (+)  16.537,84 zł (wpływ środków na dochody – 
Fundusz Pomocy Obywatelom Ukrainy) 

9. W dziale 900 – Gospodarko Komunalna i Ochrona Środowiska zwiększa się dochody o 
kwotę                          
   108.750,00 zł 

Zmiana została wprowadzona w rozdziałach: 
 90001 Gospodarka ściekowa i ochrona wód w paragrafie:  

 6300 -  zwiększono  o kwotę (+) 100.000,00 zł ( na podstawie umowy nr DSI 
47/2024 na zakup i montaż aeratorów na Jeziorze Rogoźno i Jeziorze 
Budziszewskim – dotacja celowa z budżetu Województwa Wielkopolskiego ) 

 90005 Ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu w paragrafie:  

 2460 -  zwiększono  o kwotę (+) 8.750,00 zł  
10. W dziale 921 – Kultura i Ochrona dziedzictwa narodowego 

 zwiększa się dochody o kwotę                                 
13.000,00 zł       

Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 
 92195 Pozostała działalność w paragrafie:  

 2710– zwiększono o kwotę (+) 13.000,00  zł ( zwiększenie dotyczy dotacji celowej na 
zakup strojów dla zespołów działających przy RCK w Rogoźnie Umowa 27/DK/MN/2024)   

 

Ogółem w planie dochodów dokonano zwiększenia o kwotę         1.009.718,15 zł 
 
WYDATKI   
 

1. W dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo zwiększa się wydatki  o kwotę                        
58.000,00 zł 

Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 
 01095 – Pozostała działalność w paragrafie:  

 6050 -  zwiększono  o kwotę (+)70.000,00 zł (zgodnie z zawartą umową o 
udzielenie pomocy finansowej nr DR 95/2024 i DR 100/2024w ramach 
Wielkopolskiej Odnowi Wsi dla sołectwa Kaziopole oraz przeniesiono kwotę 
12.000,00 zł do rozdziału 92601 celem kontynuacji zadania wynikającego z 
umowy) 

2. W dziale 600 – Transport i łączność zmniejsza się o kwotę                                         
7.333,54 zł                                                                   

Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 
 60016 – Drogi publiczne gminne w paragrafach: 

•    4300 – zwiększa się o kwotę (+) 62.266,46 zł (bieżące utrzymanie dróg 
gminnych na  wniosek Kierownika WII i KS) 

 6050 – zwiększono o kwotę (+) 8.400,00 zł dla zadania „Projekt ul Wąska i 
Łąkowa” z jednoczesną zmiana nazwy zadania, 

 6050 – zwiększono o kwotę (+) 137.365,78 zł dla zadania „Dokumentacja 
budowy dróg na terenie Gminy Rogoźno…..”  

 6050 – zmniejszono o kwotę (-) 215.365,78 zł  na zadaniu „ Remont ul. Polnej” 
3. W dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa  zwiększa się o  kwotę                          100,00 zł 

 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami w paragrafie: 

 4430 zwiększono (+) o kwotę 200,00  zł  

 4610 zmniejszono (-)  o kwotę 100,00  zł (zmiana dokonana na wniosek 
Kierownika WGM i PP ) 



4. W dziale 750 – Administracja publiczna  zwiększa się o  kwotę                            1.233,15 zł 
Zmiana została wprowadzona w rozdziałach: 
 75023 – Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) w paragrafie: 

 3020 – zwiększono o kwotę (+)    1.075,00 zł , 
 75085 – Wspólna obsługa jednostek samorządu terytorialnego – dokonano 

przesunięć między paragrafami +/- 300,00 
 75095 – Pozostała działalność w paragrafach: 

 4370 - zwiększono  o kwotę (+)  30,00 zł 
 4740 – zwiększono o kwotę (+) 107,35 zł 
 4850 – zwiększono o kwotę (+)  20,80 zł 

Zdjęcia i pesele środki pochodzę z Funduszu Pomocy Obywatelom Ukrainy 

5. W dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa  zwiększa się o  
kwotę 

              3.000,00 zł 
Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 
 75412 – Ochotnicze straże pożarne w paragrafie: 

 6050 – zwiększono o kwotę (+)  3.000,00 zł na zadaniu majątkowym w ramach 
Funduszu sołeckiego: „ Wykonanie kostki brukowej na płycie tanecznej….” 

      Wniosek w sprawie zmiany złożony przez sołectwo Parkowo 
6. W dziale 801 – Oświata i wychowanie  zwiększa się wydatki o kwotę                   

474.923,49 zł            Zmiana została wprowadzona w rozdziałach: 
 80101 – Szkoły podstawowe w paragrafach: 

 3020 – zmniejszono o kwotę (-)  3.070,00 zł 

 4010 – zwiększono o kwotę (+) 30.000,00 zł 

 4110 – dokonano przesunięć na kwotę (+/-) 100.000,00 zł 

 4210 – zwiększono o kwotę (+) 7.619,00 zł 

 4240 – zmniejszono o kwotę (-) 7.510,00 zł 

 4270 - zwiększono o kwotę (+) 11.723,49 zł 

 4280 - zwiększono o kwotę (+) 5.000,00 zł 

 4300 - zwiększono o kwotę (+) 45.000,00 zł 

 4410 - zwiększono o kwotę (+) 4.550,00 zł 

 4710 - zwiększono o kwotę (+) 2.070,00 zł 

 4790 - zmniejszono o kwotę (-) 690.000,00 zł 

 6050 – zwiększono o kwotę (+) 40.000,00 zł przeznaczeniem na Modernizację 
istniejącego pokrycia dachowego budynku szkoły w Gościejewie 

 6100 – zwiększono o kwotę (+) 300.000,00 zł na zadania inwestycyjne 
realizowane ze środków otrzymanych z Rządowego Funduszu Inwestycji 
Lokalnych na zadanie „Remont budynku Szkoły Podstawowej im. Noblistów 
Polskich w Gościejewie budynek w Tarnowie” 

 80103 – Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych w paragrafie: 

 4710 – zmniejszono o kwotę (-)  100,00 zł 
 80104 – Przedszkola w paragrafach: 

 4010 – zmniejszono o kwotę (-)  50.000,00 zł 

 4240 - zmniejszono o kwotę (-)  1.400,00 zł 

 4270 - zwiększono o kwotę (+) 1.400,00 zł 
 80107 – Świetlice szkolne w paragrafie: 

 4710 – zmniejszono o kwotę (-)  500,00 zł 
 80113 – Dowożenie uczniów do szkół w paragrafie: 

 4300 – zwiększono o kwotę (+)  640.000,00 zł 
 80149 – Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i 

metod     pracy dla dzieci w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach 
podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego w paragrafie 

• 4010 – zwiększono o kwotę (+)  30.000,00 zł 
 80150 – Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki i 

metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych w paragrafie: 

 4010 – zmniejszono o kwotę (-) 10.000,00 zł 
 80195 – Pozostała działalność w paragrafach: 

 2100 - zwiększono o kwotę (+) 5.889,00 zł 

 4350 - zwiększono o kwotę (+) 18.554,00 zł 



 4370 - zwiększono o kwotę (+) 21.000,00 zł 

 4740 - zwiększono o kwotę (+) 26.250,00 zł 

 4750 - zwiększono o kwotę (+) 38.000,00 zł 

 4850 - zwiększono o kwotę (+) 10.448,00 zł 
7. W dziale 852 – Pomoc społeczna zwiększa się o  kwotę                                          

481.593,30 zł                                                                                              
Zmiana została wprowadzona w rozdziałach: 
 85203 - Ośrodki wsparcia w paragrafach: 

 4010 – zmniejszono o kwotę (-) 50.000,00 zł   

 4040 - zmniejszono o kwotę (-)  2.371,35  zł   

 4300 - zwiększono o kwotę (+) 99.806,75 zł 

 4440 - zwiększono o kwotę (+) 2.862,00 zł    
 85228 - Usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze w paragrafie: 

 4300 - zwiększono o kwotę (+) 280.000,00 zł 
 85232  - Centra Integracji Społecznej w paragrafie: 

 2510 - zwiększono o kwotę (+) 24.000,00 zł    
 85295 – Pozostała działalność w paragrafach: 

 3110 – zwiększono o kwotę (+) 1.730,30 zł 

 3280 - zwiększono o kwotę (+) 87,600,00 zł 

 4010 - zwiększono o kwotę (+) 1.313,48 zł 

 4110 - zwiększono o kwotę (+) 229,34 zł 

 4120 - zwiększono o kwotę (+) 32,18 zł 

 4300 - zwiększono o kwotę (+) 34,60 zł 

 4370 - zwiększono o kwotę (+) 36.260,00 zł 

 4740 - zwiększono o kwotę (+) 80,40 zł 

 4850 - zwiększono o kwotę (+) 15,60 zł 
8. W dziale 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza zmniejsza się o  kwotę                    

800,00 zł                                                                                              
Zmiana została wprowadzona w rozdziale: 
 85416 – Pomoc materialna dla uczniów o charakterze motywacyjnym  w paragrafie: 

 3240 – zmniejszono o kwotę (-) 800,00 zł   
9. W dziale 855 – Rodzina zwiększa się o  kwotę                                                      

22.638,37,00 zł                                                                                              
Zmiana została wprowadzona w rozdziałach: 
 85513 – Składka na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające niektóre 

świadczenia rodzinne oraz za osoby pobierające zasiłki dla opiekunów w paragrafie: 

 4130 – zwiększono o kwotę (+) 5.000,00 zł 
 85516 System opieki nad dziećmi do lat 3 w paragrafach:  

 4010 - zwiększono o kwotę (+) 527,34 zł 

 4040 - zmniejszono o kwotę (-)  524,34 zł 

 4110 - zmniejszono o kwotę (-)  6.344,00 zł 

 4210 - zmniejszono o kwotę (-)  300,00 zł  

 4270 - zwiększono o kwotę (+) 1.100,53 zł 

 4280 - zwiększono o kwotę (+) 300,00 zł 

 4440 - zwiększono o kwotę (+) 6.344,00 zł 
 85595 – Pozostała działalność w paragrafach: 

 3290 – zwiększono o kwotę (+) 16.000,00 zł 

 4860 - zwiększono o kwotę (+) 537,84 zł 
10. W dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  zmniejsza się o     

149.236,62 zł            Zmiana została wprowadzona w rozdziałach: 
 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód w paragrafach: 

 4300 - zwiększono o kwotę (+) 15.763,38 zł 

 6050 - zwiększono o kwotę (+) 130.000,00 zł wprowadzono zadanie w ramach 
podpisanej umowy nr DSI 47/2024 na zakup i montaż aeratorów na Jeziorze 
Rogoźno i Jeziorze Budziszewskim – dotacja celowa z budżetu Województwa 
Wielkopolskiego 



 6100 - zmniejszono o kwotę (-)  300.000,00 zł na zadaniu realizowanym z 
Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych – Wykonanie systemu kanalizacji 
sanitarnej w m. Słomowo 

 90095 – Pozostała działalność  w paragrafie: 
 4300 – zwiększono o kwotę (+) 5.000,00 zł 

11. W dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego  zwiększa się o        50.600,00 zł            
Zmiana została wprowadzona w rozdziałach: 
 92109 – Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby w paragrafach: 

 2480 - zwiększono o kwotę (+) 13.000,00 zł zwiększenie dotyczy dotacji celowej na 
zakup strojów dla zespołów działających przy RCK w Rogoźnie Umowa 27/DK/MN/2024 

 4300 - zwiększono o kwotę (+) 5.000,00 zł zmiana dokonana na wiosek 
Kierownika WII i KS na bieżące utrzymanie świetlic na terenie Gminy 

 6060  - zwiększono o kwotę (+) 29.600,00 zł  zakup kosiarki samojezdnej dla 
sołectwa Studzieniec 

 92116  - Biblioteki w paragrafie: 

 2480 – zwiększono dotacje dla Biblioteki na wniosek Dyrektora RCK 
 92195 – Pozostała działalność w paragrafie: 

 4170 - zmniejszono o kwotę (-)  2.000,00 zł na wniosek sołtysa Parkowo 
dokonano zmian w funduszu sołeckim 

 4220 - zmniejszono o kwotę (-)  1.000,00 zł na wniosek sołtysa Parkowo 
dokonano zmian w funduszu sołeckim 

12. W dziale 926 – Kultura fizyczna  zwiększa się o              
75.000,00 zł            Zmiana została wprowadzona w rozdziałach: 
 92601 – Obiekty sportowe w paragrafie: 

 6050 - zwiększono o kwotę (+) 75.000,00 zł zgodnie z zawartą umową o 
udzielenie pomocy finansowej nr DR 95/2024 i DR 100/2024w ramach 
Wielkopolskiej Odnowy Wsi dla sołectwa Gościejewo ( kwotę 12.000,00 zł z 
rozdziału 01095 celem kontynuacji zadania wynikającego z umowy). 

 
Ogółem w planie wydatków dokonano zwiększenia o kwotę        1.009.718,15 zł 
 
AUTOPOPRAWKA NR 1 
 

Dochody  zmniejszono o kwotę       24.000,00 zł  
 
 w dziale 010, rozdział 01095 Pozostała działalność  w paragrafie:  

 0750– zmniejszono o kwotę (-) 24.000,00 zł sprostowanie wprowadzonych dochodów projektem 
uchwały w sprawie zmian- dotyczy wniosku CIS o zwiększenie planu dotacji  

 

Wydatki  zmniejszono o kwotę        24.000,00 zł   
 

 

 w dziale 852,rozdział 85232 Centra Integracji Społecznej  w paragrafie:  

 2510– zmniejszono o kwotę (-) 24.000,00  wniosek o zwiększenie planu dotacji zostanie wprowadzony 
na sesji w miesiącu wrześniu 
 

oraz dokonano przesunięcia wydatków bieżących w ramach realizowanych zadań na wniosek 
Kierownika Wydziału Gospodarowania Mieniem i Planowania Przestrzennego: 

 
 w dziale 700,rozdział 70005  Gospodarka mieszkaniowa  w paragrafach:  

 4300– zmniejszono o kwotę (-) 100,00 zmiana dotyczy bieżących działań Wydziału 

 4430 – zmniejszono o kwotę (-) 200,00 zmiana j.w. 

 4610 – zwiększono o kwotę (+) 300,00 zmiana j.w. 
 

 



Pani Skrabnik omówiła przygotowana autopoprawkę oraz zmiany do budżetu. Pani Anna Kornobis 
wskazał, że pod koniec roku będzie trzeba budżet urealnić, ponieważ na wielu paragrafach środków 
jest bardzo mało, ponadto będzie problem z zaplanowana sprzedażą działek na kwotę 5 mln zł. 
Pan radny Ostrowski zapytał na jakich zasadach działa CIS? 
Pani skarbnik odpowiedziała, że jest to zakład budżetowy, który wypłaca pracownikowi nagrodę 
jubileuszową, jednak kwota nie została przez panią kierownik zabezpieczona stąd kwota ta zostanie 
wprowadzona dopiero we wrześniu. 
Pan radny Janus określił, że na CIS miały być wydatkowane środki w kwocie 150 tys zł tylko w 
pierwszym roku funkcjonowania, jednak nic się w tej sprawie nie zmieniło i CIS jest dotowany rok w 
rok. Burmistrz poinformował, że po objęciu funkcji zlecił audyt i niebawem będą znane wnioski. 
Następnie pani skarbnik poinformowała, że urealnienie budżetu musi nastąpić w RCK, bibliotece – 
niepokojące jest, że nie ma z czego oszczędzać są to małe spotkania autorskie, wydanie kuriera itp. 
Pani skarbnik wskazała również, że OSiR otrzymał ostatnie środki za Ukrainę, jednak trzeba wziąć 
pod uwagę remont dachu, na kwotę ok 60 tys zł. Jednak mimo wszystko są w planie organizacje 
dwóch dużych imprez do końca roku. 
Pan radny Szymon Witt powiedział, że od jakiegoś czasu mówi się, że w OSiR nie ma środków, jednak 
sezon jeszcze się nie skończył i trzeba zrobić wszystko aby OSiR mógł dalej prowadzić swoją 
działalność i zarabiać. 
Burmistrz uzasadnił, że OSiR ma na koncie środki dzięki obywatelom Ukrainy, ale wiadomo że sezon 
się toczy imprezy są organizowane i urząd będzie miał wiedzę o stanie finansowym na koniec 
trzeciego kwartału. Pan Z-ca burmistrza Maciej Gracz dodał, że wynik finansowy pokaże jakie będą 
potrzeby. Pan Zaranek określił, że wiedząc iż za chwile skończy się tzw. kroplówka finansowa będzie 
trzeba wprowadzić zmiany i zaprogramować na nowo. Radny Nikodem wskazał, że już sam audyt 
wykaże jak ośrodek dysponuje swoimi środkami. Bo mając dużą pulę pieniędzy trzeba umieć 
gospodarować. 
W dalszej kolejności radni przeanalizowali wydatki dotyczące zmian w budżecie dotyczące kostki 
brukowej na płycie tanecznej w Parkowie, pokrycia dachowego w szkole w Gościejewie, remontu 
budynku szkoły w Tarnowie, montaż aeratorów, zakup strojów dla zespołów działających przy RCK, 
zakup kosiarki dla sołectwa Studzieniec. Pani kierownik Ślachciak skomentowała, iż zamysł jest taki 
aby sołectwo, które będzie posiadało kosiarkę kosiło swoje sołectwo bez obciążania budżetu gminy. 
Na tym temat zakończono. 
 
Ad. 6 Wolne głosy i wnioski. 
Zgłoszone wnioski: 
Radny Roman Kinach: 

1.Wniosek do Burmistrza Rogoźna o wycinkę krzewów oraz poboczy na ulicy: Wójtostwo, Leśna, 

Słoneczna ,Lipowa 

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 9 obecnych  Radnych 

2. Wniosek do Burmistrza Rogoźna o zamontowanie lustra drogowego przy ulicy Fabrycznej ( wyjazd 

ze stacji BP) 

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 9 obecnych  Radnych 

3. Wniosek do Burmistrza Rogoźna w sprawie wydania opinii na temat legalności  montażu lustra na 

ulicy Czarnkowskiej ( wyjazd z posesji nr 22). 

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 9 obecnych  Radnych 

Radny Szymon Witt 

Wniosek do Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie budowy progu zwalniającego na drodze 

powiatowej nr 2034P ( na odcinku od Kościoła do sklepu) 

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 9 obecnych  Radnych 

Radny Jarosław Łatka 



Wniosek do Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie wyczyszczenia rowu przy ulicy Boguniewskiej ( 

lewa I prawa strona) 

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 9 obecnych  Radnych 

Radny Paweł Wojciechowski 

1.Wniosek do WZDW – oddział Gniezno w sprawie udrożnienia studzienek kanalizacyjnych przy ulicy 

Kościelnej w Rogoźnie 

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 9 obecnych  Radnych 

2. Wniosek do Burmistrza Rogoźna w sprawie usunięcia oznakowania poziomego informującego o 

miejscu parkingowym przy skrzyżowaniu ulic Rzeźnicka z Wielka Szkolna. 

Wniosek przyjęty jednogłośnie przy 8 obecnych  Radnych 

 

Ad. 7. Zamknięcie obrad. 

Posiedzenie Komisji zakończono o godzinie 18:50. 

Protokołowała: Anna Mazur 
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